



Invitation

In celebration of International Education Week, the Director of the American Cultural Center is pleased to invite you to the conference "**English skills to study**"

The conference will be hosted by a panel on the following themes:

English Language for Prospective Students; Online English Language Resources; English Language Club of the American Cultural Center

Date: Tuesday, November 18, 2014 at 18:30 **Venue:** Auditorium of American Cultural Center

(Please bring a photo ID)

N.B. Photos taken at this event could be used on the embassy's website or social media. Acceptance of this invitation indicates consent for the publication of these photos.

Invitation

En commémoration de la semaine internationale de l'Education, la Directrice du Centre Culturel Américain a l'honneur de vous inviter à la conférence sur "**les Etudes aux Etats-Unis** "

Les thèmes suivants seront débattus par un panel:

Introduction aux Etudes aux Etats-Unis; Expérience d'un Etudiant Nigerien aux Etats-Unis; la bourse Fulbright octroyée par le Gouvernement américain; etc.

Date: le Jeudi 20 novembre 2014 à 16 heures

Lieu: Centre Culturel Américain.

(Prière vous munir d'une pièce d'identité)

N.B: Les photos qui seront prises pendant ces conférences pourront être publiées sur le site de l'Ambassade ou sur les réseaux sociaux. L'acceptation de cette invitation équivaut à l'autorisation de la publication des photos.